

## **Svenska Fäktförbundet**

### **Protokoll för möte med KLL 2023-10-23**

#### **Kallade:**

Leif Högström, ordf. (LH)

Jerri Bergström (JB)

Göran Flodström (GF)

Pia Björk (PB)

Förhindrad, Muhannad Al-Nuaimi (MA)

#### **Adjungerade:**

Förhindrad, Pontus Weman Tell (PWT), ansvarig fysträning, mm (till § 6)

Henrik Lundegard (HL) Landslagskoordinator

#### **§ 1 Mötets öppnande**

Leif öppnade mötet.

#### **§ 2 Fastställande av agenda**

Beslutades:

**Att** fastställa agendan.

#### **§ 3 Föregående protokoll**

Beslutades:

**Att** lägga protokoll 2023-09-23 till handlingarna

#### **§ 4 Rapport från ekonomimöten med förbundskaptenerna (LH)**

Ekonomimöten har genomförts med förbundskaptenerna för herr och damvärja. Vi möttena kom vi överens om att alla kommer att vara försiktiga med utgifter under resten av året.

Några saker som har haft påverkan på årets negativa resultat är Dyrare resor, missuppfattning om fördelningen samt att vi har haft med överledare på mästerskap som inte har varit budgeterat.

Vi diskuterade hur vi kan underlätta att följa upp ekonomin under nästa räkenskapsår.

#### **§ 5 PM för ledare**

För att underlätta framförallt för nya ledare men även stöd för gamla så behöver vi förnya eller skriva ett mer aktuell PM för ledare när man är utomlands på tex VC och mästerskap i punktform.

Vissa saker för att underlätta är bestämt som att PM skall gå direkt till HL och att alla FK skall gå en utbildning i säkerhet och det skall finnas en säkerhetsansvarig på alla tävlingar. Det pågående arbetet fortskrider.

## **§ 6 Landslagsstöd X 23/24**

Inget besked har kommit ännu.

## **§ 7 Möte med SOK om OS kval med aktiva och ledare**

SOK har inte satt datum ännu. HL ringer och hör med dem.

## **§ 8 Program/planering för sabel (MA)**

Vi skjuter fram punkten till nästa möte då inte MA är med.

## **§ 9 Rapport från OSF möte hos SOK 12e okt (JB)**

JB var med och deltog tillsammans med Carro. Ett informellt möte där vi fick chansen att berätta om vår pågående verksamhet samt planer framöver. De berättade bla att det var förankrat med en mer spetsig satsning på damvärja enligt vår utvecklingsplan i samband med ansökan till landslagsstöd X.

SOK tog upp möjligheterna till utbildning för tränare en satsning de gärna vill att vi är med på som vore positivt för oss. HL har gått en av utbildningarna och kan rekommendera den. Inga beslut fattades.

Ett bra samtal.

## **§ 10 Rutiner för domare på internationella tävlingar (HL)**

Vi har haft problem med att rekrytera domare under säsongen och det har drabbat vissa tävlingar. Vi behöver fortsätta diskussionen om vi tex skulle kunna köpa in internationella domare om det blir problem. HL diskuterar vidare med Carro. En regeländring med återgång till de gamla reglerna har gjort att det troligtvis är enklare framöver.

## **§ 11 Brev om justering av poäng**

Vi ändrar inte under säsongen. Vi försöker göra det bättre till nästa säsong.

## **§ 12 Strategiska initiativ uppdatering (PB)**

Vi gick igenom och uppdaterade de strategiska initiativen. Vi skall uppdatera initiativen för säsong 2024 när vi vet de ekonomiska förutsättningarna för 2024.

## **§ 13 Informationsmöte om säkerhetsfrågor tisdag 24 okt**

Informationsmöte för ledare och fäktare. HL och PB kommer att kunna delta.

## **§ 14 Övriga frågor**

Inga övriga frågor

## **§ 15 Nästa Möte**

Torsdag 23 november kl 12.00

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Leif Högström'. The signature is stylized with a prominent horizontal stroke at the end.

Vid protokollet  
Leif Högström